
          Oslo, 03.01.17 
 
 
 
Hei Beate og godt nyttår!     
 
Vi er på flyttefot igjen, denne gangen til Stockholm, fordi Espen skal begynne i ny jobb 
der. Vi selger derfor huset, som vi har trivdes veldig godt i, og det er litt trist å flytte. Men 
det blir også spennende med ny storby! 
 
Så lenge vi har bodd her har vi fått så mange gode tilbakemeldinger på innredningen 
vår, både ift møbler, lamper, farger osv!  
Og dette er jo takket være deg.  
Nå som vi skal selge har vi også hatt en interiørkonsulent innom (som er med i 
meglerpakka) og alle syntes det er så fresht og stilig her.  
Vi får fortsatt komplimenter på møbler du hjalp å plukke ut, da vi bodde på Majorstuen. 
 
Jeg ville bare viderebringe disse tilbakemeldingene, for vi tenker jo på deg hver gang vi 
får disse. 
 
Kanskje møtes våre veier igjen om vi flytter tilbake til Oslo en dag. 
 
Hilsen Cecilie og Espen 
 


